
OA.0002.VIII.7.2024.AD                                                  Czarna Dąbrówka, 28.11.2024 r. 

Protokół Nr VIII/2024 

obrad sesji Rady Gminy Czarna Dąbrówka, 

która odbyła się w dniu 28 listopada 2024 r. 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 15:00 

Sesja zakończyła się o godzinie 16:55 

W sesji uczestniczyło 15 radnych wg załączonej listy obecności oraz sołtysi wg załączonej 

listy obecności. 

Ponadto w sesji uczestniczyli 

• Pan Jan Klasa – Wójt Gminy Czarna Dąbrówka 

• Pan Marcin Marszałkowski – Skarbnik Gminy Czarna Dąbrówka 

• Pani Martyna Kozak-Sekretarz gminy Czarna Dąbrówka 

• Pani Ewa Dulewicz-radna Powiatu bytowskiego 

• Pan Michał Wisowski- Dyrektor ds.Produkcji  Holcim Kruszywa Sp.zo.o 

• Pan Szymon Dolata- Krajowy Kierownik ds. Gospodarowania Zasobami Holcim 

Kruszywa Sp.zo.o 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum 

Przewodniczący Rady Gminy Czarna Dąbrówka - Pan Tomasz Naderza przywitał wszystkich 

zebranych i otworzył VIII sesję Rady Gminy Czarna Dąbrówka. 

W dalszej części Przewodniczący Rady Gminy Czarna Dąbrówka stwierdził prawomocność 

obrad, ponieważ obecnych było 15 radnych. Następnie Przewodniczący Rady Gminy Czarna 

Dąbrówka poinformował, że obrady Sesji Rady Gminy Czarna Dąbrówka są na bieżąco 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk w oparciu o art.20 

ust. lb ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Podkreślił, że każda osoba 

biorąca udział w Sesji Rady Gminy Czarna Dąbrówka odpowiedzialna jest za ewentualne 

naruszenie przepisów o ochronie danych osobowych  lub dóbr osobistych. 

b) przyjęcie porządku obrad sesji  

Przewodniczący Rady Gminy Czarna Dąbrówka poinformował, że porządek obrad sesji został 

przesłany wraz z zaproszeniem oraz jest wyłożony na stołach. Zwrócił się z pytaniem do 

radnych, czy chcieliby zabrać głos, mają uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy wobec braku uwag do porządku obrad poddał go pod głosowanie: 

Ilość Radnych biorących udział w głosowaniu  - 15 

Głosów za przyjęciem - 15 



Przeciw przyjęciu - 0 

Wstrzymujących się  - 0 

 

Po przegłosowaniu porządek obrad wyglądał następująco: 

1. Sprawy regulaminowe 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

b) przyjęcie porządku obrad sesji 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

2. Podziękowanie dla sołtysów za kadencję 2019-2024. 

3. Informacje przewodniczących komisji stałych Rady Gminy o pracy w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Czarna Dąbrówka z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025”wg druku nr 60; 

b) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg gminnych  

w Gminie Czarna Dąbrówka na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg wg druku nr 61; 

c) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru obejmującego teren działek nr 244/1, 245/1, 246/1 

położonych w obrębie ewidencyjnym Kozy, Gmina Czarna Dąbrówka oraz dla obszaru 

obejmującego teren działek nr 293, 294, 390, 391 położonych w obrębie ewidencyjnym 

Otnoga, Gmina Czarna Dąbrówka wg druku nr 62; 

d) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wg 

druku nr 63; 

e) zmiany uchwały Nr XXVIII/324/2021 Rady Gminy Czarna Dąbrówka z dnia 27 

września 2021 r. w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których w części zamieszkują mieszkańcy a w części nie zamieszkują 

mieszkańcy i ustalenia sposobu obliczania opłaty za gospodarowania odpadami 

komunalnymi na terenie tych nieruchomości; w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej opłaty, ustalenia stawki opłaty za 

pojemnik i worek o określonej pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów 

komunalnych oraz zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 



właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym wg druku nr 64; 

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość wg druku nr 65; 

g) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość wg druku nr 66; 

h) zmiany uchwały XXXIV/336/2014 Rady Gminy Czarna Dąbrówka z dnia 31 marca 2014 

roku w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Gminnego Ośrodka 

Kultury, Sportu i Turystyki w Czarnej Dąbrówce oraz Biblioteki Publicznej Gminy 

Czarna Dąbrówka wg druku nr 67; 

i) zmian w budżecie gminy na 2024 rok wg druku nr 68. 

5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. 

a) przedstawienie informacji o złożonych interpelacjach; 

b) pozostałe informacje. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

7. Zapytania radnych, wolne wnioski.  

8. Zapytania sołtysów i zaproszonych gości.  

9. Odpowiedzi Wójta na zapytania i wolne wnioski. 

10. Zakończenie obrad sesji Rady Gminy. 

 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Protokół z poprzedniej sesji nr VII był wyłożony do wglądu w biurze rady gminy oraz 

wysłany e-mailem do radnych. Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady 

Gminy nie wpłynęła żadna uwaga. 

Wobec powyższego poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

Ogólna ilość radnych - 15 

Ilość Radnych biorących udział w głosowaniu  - 15 

Głosów za przyjęciem - 15 

Przeciw przyjęciu - 0 

Wstrzymujących się  - 0 

Ze względu na nieobecnośc Wójta Gminy Czarna Dąbrówka Przewodniczący Rady Gminy 

zaproponowała, aby przed złożeniem podziękowań dla Sołtysów w kadencji 2019-2024 



przystąpić do realizacji punktu pt. Informacje Przewodniczących Komisji Stałych Rady Gminy 

Czarna Dąbrówka o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Wobec braku uwag do przedstawionej propozycji Przewodniczący Rady Gminy poprosił 

Przewodniczących Komisji Stałych o przedstawienie informacji z zakresu prac w okresie 

międzysesyjnym. 

2. INFORMACJA PRZEWODNICZĄCYCH KOMISJI STAŁYCH RADY GMINY 

O PRACY W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM. 

W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia Komisji: 

• Pan Jarosław Cichosz Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego odczytał informację o wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju 

Społeczno – Gospodarczego oraz Komisji  Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych. 

Informacja ta stanowi załącznik do protokołu. 

• Pani Milena Stępień Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała informację o 

pracy Komisji w okresie międzysesyjnym. Informacja ta stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządziła o godzinie 15.12 przerwę. 

O godzinie 15.17 Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady Rady Gminy Czarna Dąbrówka 

3. PODZIĘKOWANIE DLA SOŁTYSÓW ZA KADENCJĘ 2019-2024. 

W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy  oraz Wójt Gminy złożyli podziękowania wraz  

z kwiatami i upominkami Sołtysom, tj. Panu Czesławowi Szczypior (Sołtys Sołectwa Dęby) oraz 

Panu Jankowi Konkel (Sołtys Sołectwa Kozy) za kadencję 2019-2024. 

Przewodniczący Rady Gminy wobec wyczerpania się punktu nr 3 przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu z porządku obrad. 

4. PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść punktu 3a porządku obrad: podjęcie uchwały  

w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Czarna Dąbrówka z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2025”wg druku nr 60; 

Pani Martyna Kozak-Sekretarz Gminy udzieliła wyjaśnień do uchwały. 

Radni Rady Gminy Czarna Dąbrówka nie mieli więcej pytań i uwag do niniejszego projektu 

uchwały, więc poddano pod głosowanie uchwałę. 

Radni za podjęciem powyższej uchwały głosowali w następujący sposób: 

15 głosów ”za”; 0 głosów ”przeciw” ; 0 głosów ”wstrzymujących się” 

Wykaz imiennych głosowań nad projektem uchwały stanowi załącznik do protokołu. 



 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść punktu 3b porządku obrad: podjęcie uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg gminnych w 

Gminie Czarna Dąbrówka na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i 

ochroną dróg wg druku nr 61; 

Pani Martyna Kozak Sekretarz Gminy udzieliła wyjaśnień do uchwały. 

Radni Rady Gminy Czarna Dąbrówka nie mieli więcej pytań i uwag do niniejszego projektu 

uchwały, więc poddano pod głosowanie uchwałę. 

Radni za podjęciem powyższej uchwały głosowali w następujący sposób: 

15 głosów ”za”; 0 głosów ”przeciw” ; 0 głosów ”wstrzymujących się” 

Wykaz imiennych głosowań nad projektem uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść punktu 3c porządku obrad: podjęcie uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru obejmującego teren działek nr 244/1, 245/1, 246/1 położonych w 

obrębie ewidencyjnym Kozy, Gmina Czarna Dąbrówka oraz dla obszaru obejmującego teren 

działek nr 293, 294, 390, 391 położonych w obrębie ewidencyjnym Otnoga, Gmina Czarna 

Dąbrówka wg druku nr 62. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o zadawanie pytań przedstawicielom firmy 

Holcim Kruszywa Sp.zo.o 

Wobec braku pytań ze strony radnych Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania. 

Przewodniczący Rady Gminy zgodnie z przysługującym mu prawem na podstawie art. 25a ustawy 

o samorządzie gminnym wyłączył się z głosowania nad przedstawionym projektem uchwały. 

Radni Rady Gminy Czarna Dąbrówka nie mieli pytań i uwag do niniejszego projektu uchwały, 

więc poddano pod głosowanie uchwałę. 

Radni za podjęciem powyższej uchwały głosowali w następujący sposób: 

14 głosów ”za”; 0 głosów ”przeciw” ; 2 głosy ”wstrzymujących się” 

1 radny wyłączył się z głosowania 

Wykaz imiennych głosowań nad projektem uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść punktu 3d porządku obrad: podjęcie uchwały  

w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wg 

druku nr 63; 



Pani Iwona Naderza Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

Urzędu Gminy Czarna Dąbrówka udzieliła wyjaśnień do uchwały. 

Radni Rady Gminy Czarna Dąbrówka nie mieli więcej pytań i uwag do niniejszego projektu 

uchwały, więc poddano pod głosowanie uchwałę. 

Radni za podjęciem powyższej uchwały głosowali w następujący sposób: 

15 głosów ”za”; 0 głosów ”przeciw” ; 0 głosów ”wstrzymujących się” 

Wykaz imiennych głosowań nad projektem uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść punktu 3e porządku obrad: podjęcie uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/324/2021 Rady Gminy Czarna Dąbrówka z dnia 27 

września 2021 r. w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 

których w części zamieszkują mieszkańcy a w części nie zamieszkują mieszkańcy i ustalenia 

sposobu obliczania opłaty za gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie tych 

nieruchomości; w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i stawki tej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik i worek o określonej 

pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych oraz zwolnienia z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym wg druku nr 64; 

Pani Iwona Naderza Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Urzędu 

Gminy Czarna Dąbrówka udzieliła wyjaśnień do uchwały. 

Radny Jakub Gralak zwrócił się z zapytaniem dotyczącym ulgi za kompostowanie odpadów- 

dlaczego taka stawka 0,10 zł od m3 zużytej wody od wielu lat jest niezmieniana od parunastu lat, 

bo np. w gminie Bytów przy 12 zł za m3  ta ulga wynosi 0,60  zł od m3 zużytej wody. 

Ponadto radny Jakub Gralak zwrócił się z pytaniem dotyczącym kolejnej opłaty abonamentowej 

za licznik wody w wysokości 3 zł od m3- czy cos więcej można się dowiedzieć w tym temacie. 

Radni Rady Gminy Czarna Dąbrówka nie mieli więcej pytań i uwag do niniejszego projektu 

uchwały, więc poddano pod głosowanie uchwałę. 

Radni za podjęciem powyższej uchwały głosowali w następujący sposób: 

11 głosów ”za”; 4 głosy ”przeciw” ; 0 głosów ”wstrzymujących się” 

Wykaz imiennych głosowań nad projektem uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

 



Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść punktu 3f porządku obrad: podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość wg druku nr 65; 

Pani Martyna Kozak Sekretarz Gminy udzieliła wyjaśnień do uchwały. 

Radni Rady Gminy Czarna Dąbrówka nie mieli więcej pytań i uwag do niniejszego projektu 

uchwały, więc poddano pod głosowanie uchwałę. 

Radni za podjęciem powyższej uchwały głosowali w następujący sposób: 

15 głosów ”za”; 0 głosów ”przeciw” ; 0 głosów ”wstrzymujących się” 

Wykaz imiennych głosowań nad projektem uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść punktu 3g porządku obrad: podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość wg druku nr 66; 

Pani Martyna Kozak Sekretarz Gminy udzieliła wyjaśnień do uchwały. 

Radni Rady Gminy Czarna Dąbrówka nie mieli więcej pytań i uwag do niniejszego projektu 

uchwały, więc poddano pod głosowanie uchwałę. 

Radni za podjęciem powyższej uchwały głosowali w następujący sposób: 

15 głosów ”za”; 0 głosów ”przeciw” ; 0 głosów ”wstrzymujących się” 

Wykaz imiennych głosowań nad projektem uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść punktu 3h porządku obrad: podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały XXXIV/336/2014 Rady Gminy Czarna Dąbrówka z dnia 31 marca 

2014 roku w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Gminnego Ośrodka 

Kultury, Sportu i Turystyki w Czarnej Dąbrówce oraz Biblioteki Publicznej Gminy Czarna 

Dąbrówka wg druku nr 67; 

Pani Martyna Kozak Sekretarz Gminy udzieliła wyjaśnień do uchwały. 

Radni Rady Gminy Czarna Dąbrówka nie mieli więcej pytań i uwag do niniejszego projektu 

uchwały, więc poddano pod głosowanie uchwałę. 

Radni za podjęciem powyższej uchwały głosowali w następujący sposób: 

15 głosów ”za”; 0 głosów ”przeciw” ; 0 głosów ”wstrzymujących się” 

Wykaz imiennych głosowań nad projektem uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść punktu 3i porządku obrad: podjęcie uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok wg druku nr 68. 



Pan Marcin Marszałkowski Skarbnik Gminy udzielił wyjaśnień do uchwały. 

Radny Jakub Gralak zwrócił się z pytaniem dotyczącym wydatków związanych z transportem 

przy organizacji imprez sportowych – to jest jakiś wydatek  na klub czy do GCKiB 

Radni Rady Gminy Czarna Dąbrówka nie mieli więcej pytań i uwag do niniejszego projektu 

uchwały, więc poddano pod głosowanie uchwałę. 

Radni za podjęciem powyższej uchwały głosowali w następujący sposób: 

15 głosów ”za”; 0 głosów ”przeciw” ; 0 głosów ”wstrzymujących się” 

Wykaz imiennych głosowań nad projektem uchwały stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy wobec wyczerpania się punktu  4 przeszedł do realizacji kolejnego 

punktu z porządku obrad. 

5. SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI PRZEWODNICZĄCEGO RADY  

W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja ta stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy wobec wyczerpania się punktu  5 przeszedł do realizacji kolejnego 

punktu z porządku obrad. 

 

6. SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI WÓJTA W OKRESIE 

MIĘDZYSESYJNYM. 

 Wójt Gminy przedstawił blok informacyjny dotyczący działań podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym i stanowi ono załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy wobec wyczerpania się punktu  6 przeszedł do realizacji kolejnego 

punktu z porządku obrad. 

7. ZAPYTANIA RADNYCH, WOLNE WNIOSKI  

W punkcie tym radni zgłaszali swoje wnioski dotyczące spraw bieżących do wykonania. 

 RADNY JULIAN BIELAWA 

1. Złożył wniosek o zaplanowanie remontu drogi powiatowej na odcinku ul.Jeziorna a w 

szczególności poszerzenie jezdni na odcinku pomiędzy placem wiejskim a skrzyżowaniem w 

kierunku Jerzkowic. 

 

 



RADNY JAKUB GRALAK 

1. Złożył zapytanie dotyczące opłaty abonamentowej- z czym dla mieszkańców wiąże się ta 

miesięczna opłata za każdy licznik wody i jakie są podstawy prawne wprowadzenia takiej opłaty. 

RADNY MATEUSZ MYSZK 

1. Złożył wniosek dotyczący uzupełnienia dziur drogi gruntowej na ulicy Lęborskiej-droga 

do Państwa Lis, Stenka i Stencel( w ramach zakupu. 

2. Złożył wniosek dotyczący odśnieżania zimowego- proszę pamiętać o odśnieżaniu 

chodnika na ulicy Przemysłowej na całej jej długości a nie tylko na odcinku do urzędu 

pocztowego jak w latach poprzednich. 

RADNY KAMIL FARAT 

1. Złożył wniosek dotyczący doprowadzenia mediów do obiektu przy nowopowstałym 

placu zabaw w miejscowość Bochowo. 

2. Złożył wniosek o podjęcie interwencji w sprawie wody pitnej w miejscowość Dęby oraz 

podjęcie działań w kierunku utworzenia nowego punktu ujęcia wody 

3. Złożył wniosek o skierowanie pisma do Starostwa Powiatowego w Bytowie aby podjąć 

pilne działania mające na celu niedopuszczenie do ponownego zalania drogi powiatowej 

1741G trasa Rokitki Bochowo z uwagi na fakt, iż w przydrożnych rowach piętrzy się 

poraz kolejny woda i stan wody znacznie się podnosi 

RADNA MILENA STEPIEN 

1. Złożyła zapytanie dotyczące terminu realizacji zadania z funduszu soleckiego w zakresie 

modernizacji dróg gminnych w sołectwie rokity. 

2. Złożyła wniosek o uwzględnienie w ramach odśnieżania miejsca które jest wyznaczone 

jako chodnik wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 211 w miejscowości Rokity. 

RADNY PAWEŁ WALASZEK 

1. Złożył wniosek o interwencje dotyczącą prac drogowych przy przepuście na drodze 

Mikorowo Drążkowo gdzie płynie rzeka Pogorzelica-przepust jest niewyremontowany, 

zalegają hałdy piasku oraz grozi ta ziemia osunięciem. 

2. Złożył wniosek dotyczący przepustów drogowych w Mikorowie- odpływy od przepustów 

po ostatnich opadach zalewają boisko oraz plac zabaw. 

3. Złożył wniosek o przesuniecie znaku teren zabudowany w Wargowie- znak ten teraz 

pojawił się w środku miejscowości pozostawiając połowę miejscowości poza terenem 

zabudowanym. 

4. Złożył wniosek o oczyszczanie pobocza 



5. Oświetlenie w miejscowości Mikorowo-posesja nr 14 ( lampa solarna)-lampa za szkołą w 

Mikorowie. 

6. Złożył wniosek o interwencję dotyczącą znaku zakaz wjazdu droga pożarowa nr 1 

Dąbrowno Warcimino-jest zakaz wjazdu-mieszkańcy Wargowa posiadają swoje działki i 

nie maja możliwości dojazdu do działek rolnych ze względu na montaż tego znaku( 

wyremontowana droga przez Nadleśnictwo Łupawa) 

RADNY JAROSŁAW CICHOSZ 

1. Złożył wniosek dotyczący poprawy stanu chodnika Jasień w kierunku Rybakówki- 

występują zapadliska-największe zapadlisko jest naprzeciwko plaży 

RADNY WIESŁAW CYGERT 

1. Złożył zapytanie dotyczące realizacji funduszu sołeckiego- czy będzie w tym roku 

wykonane ułożenie płyt w miejscowości rokiciny. 

RADNY MARCIN HERON 

1. Złożył wniosek dotyczący przywiezienia tłucznia i uporządkowania stanu drogi do 

Państwa Sobierajskich. 

2. Ponowił wniosek dotyczący naprawy w Nożynko w kierunku Państwa Gorzelak i Cierzan 

3. Złożył wniosek o demontaż lampy solarnej obok państwa Glenskich- wiele lat temu była 

tam zamontowana teraz będzie tam oświetlenie. 

Tomasz Naderza podziękował za zakup agrowlokniny 

 

8. ZAPYTANIA SOŁTYSÓW I ZAPROSZONYCH GOŚCI 

W punkcie tym sołtysi zgłaszali swoje wnioski dotyczące spraw bieżących do wykonania. 

SOŁTYS SOŁECTWA PODKOMORZYCE ANITA STENCEL 

1. Złożyła wniosek o montaż lamp oświetleniowych na placu zabaw  

w Podkomorzycach w celu poprawy bezpieczeństwa  i komfortu osób przebywających na placu 

 

Przewodniczący Rady Gminy wobec wyczerpania się punktu 8 przeszedł do realizacji kolejnego 

punktu z porządku obrad. 

 

9. ODPOWIEDZI WÓJTA NA ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na część złożonych zapytań i wniosków podczas sesji oraz 

odczytał odpowiedzi na złożone wolne wnioski i zapytania z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy wobec wyczerpania się punktu 9 przeszedł do realizacji kolejnego 

punktu z porządku obrad. 



 

Pełna treść w/w wystąpień została zarejestrowana w nagraniu sesji i jest dostępna na stronie Gminy Czarna 

Dąbrówka oraz pod adresem czarnadabrawka.sesja.pl . Nagrania obrad są udostępniane na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej gminy 

Obrady rady gminy były na bieżąco transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk. 

 

 

10. ZAKOŃCZENIE OBRAD SESJI. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął posiedzenie             

VIII Sesji Rady Gminy Czarna Dąbrówka o godzinie 16:55 

 

 

Protokolant                Przewodniczący Rady Gminy 

 

Aldona Drywa                                                                             Tomasz Naderza                    


